



只需選購指定服務，即可賺取「亞洲萬里通」里數，指定服務包括：
By purchasing designated packages, you can earn Asia Miles.
The designated services include:

港怡醫院 Gleneagles Hospital Hong Kong

- **多方位癌症造影檢查計劃套餐**
Multi-Dimensional Cancer Screening Package
- **癌症基因篩查計劃**
Cancer Genetic Screening Package
- **兒童健康套餐**
Child's Health Package

📞 (+852) 3153 9000

📍 香港黃竹坑南風徑一號
1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong

👉 www.gleneagles.hk

備註 Remarks:

- 1) 優惠須受條款約束。Terms & conditions apply.
- 2) 優惠必須於結賬時出示已登入之「國泰-亞洲萬里通」應用程式會員頁面，並提供會員號碼，方可享有此優惠。恕不接受逾期里數補領。To enjoy this offer, the logged-in Asia Miles by Cathay app member page must be presented at the time of payment, and the membership number provided. Date back earning will not be accommodated.
- 3) 「亞洲萬里通」里數會於活動完結後6-8個星期內存入其國泰會員賬戶。
Asia Miles will be credited to Cathay membership account within 6-8 weeks after the offer end.
- 4) 優惠期 Promotion Period: 1/2/2026 - 31/12/2026
- 5) 敬請預約，並於預約時指明欲參加之身體檢查套餐。
Advance booking is required. Please specify the choice of health screening package at time of booking.
- 6) 服務地點：港怡醫院健康檢查中心－香港黃竹坑南風徑一號。
Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong—Health Screening Clinic, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong.
- 7) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利。如有任何爭議，港怡醫院保留最終決定權。
Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions. In case of any dispute, Gleneagles' decision is final.